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Inleiding 
Voor u ligt het jaarverslag 2022 van de Nederlandse Vereniging voor Bachelor Medisch Hulpverleners. 

In dit jaarverslag blikken we terug op het afgelopen jaar.  

Zo hebben we in februari 2022 te horen gekregen dat de Medisch Hulpverlener wordt opgenomen in 

artikel 3 van de Wet BIG. Een grote stap voor onze beroepsgroep. Dit gaf de NVBMH de mogelijkheid 

om nog wat beter vooruit te kijken in de toekomst. In dit verslag valt te lezen dat veel van onze 

activiteiten te maken hebben met de opname in de Wet BIG, maar vooral ook met het versterken van 

onze beroepsvereniging.  

In 2022 hebben we grotendeels met twee bestuurders de vereniging draaiend gehouden. Daarom wil 

ik deze inleiding ook even de ruimte nemen om mijn dank uit te spreken aan onze penningmeester 

Nina Verrips. Ik kan me geen fijnere en stabielere partner bedenken om dit jaar mee door te komen. 

Gelukkig sloot eind 2022 Joshje de Goeij aan als derde bestuurslid zodat we het jaar met (het 

vooruitzicht op) meer lucht konden afsluiten.  

Het jaarverslag geeft inzicht in de verhalen achter de cijfers van de jaarrekening. Het vertelt het verhaal 

van de NVBMH, haar leden en commissies. De projecten, werkgroepen, uitdagingen die we samen zijn 

aangegaan en de resultaten die dat opleverde. Het is een verhaal om trots op te zijn, én een verhaal 

waarin gemakkelijk valt te lezen welke groei nog mogelijk is voor onze vereniging.  

We sluiten 2022 samen met jullie af en richten onze blik weer volledig op het hier en nu, 2023. 

Ellen Schepens 

Voorzitter NVBMH 
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Inzage bestuurlijke activiteiten 
De Nederlandse Vereniging voor Bachelor Medisch Hulpverleners (NVBMH) heeft ten doel medisch 

hulpverleners te verenigen en de belangen te behartigen van de beroepsgroep in het algemeen en die 

van haar leden in het bijzonder. Daarnaast is het de taak van de NVBMH om ontwikkeling en 

professionalisering van het beroep mogelijk te maken.  

 

Het bestuur heeft haar doestelling onderverdeeld in zes activiteiten: 

- Voldoen aan verengingsrecht 

- Vereniging draaiende houden (administratie) 

- Faciliteren leden 

- Kwaliteitsbevordering 

- Vertegenwoordigen & gesprekspartner 

- Bevorderen van samenwerking.  

In 2021 was geen beleidsplan geschreven voor 2022. Er is dus geen beleidsplan 2022 waarop we 

kunnen terugblikken.  

 

Leden 

Het bestuur bestond in 2022 uit drie leden: 

- Ellen Schepens   november 2017 t/m heden 

- Nina Verrips  november 2020 t/m heden 

- Anne van Lamoen november 2020 t/m december 2022 

- Joshje de Goeij  december 2022 t/m heden 

 

Algemene ledenvergadering 2022 

De algemene ledenvergadering heeft in 2022 drie keer plaatsgevonden te weten: 

- Donderdag 2 juni 2022 (digitaal) 

o Notulen = bijlage 1 

- Donderdag 23 juni 2022 (digitaal) 

o Notulen = bijlage 2 

- Donderdag 1 december 2022 (digitaal) 

o Notulen = bijlage 3 

Tijdens de eerste vergadering zijn o.a. de jaarrekening, onze nieuwe naamgeving en de handrekening 

kindermishandeling en huiselijk geweld besproken en ingestemd. Tot slot is Hermieneke Stöfsel 
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benoemd tot lid van de kascontrole commissie. Helaas waren er te weinig leden aanwezig om de 

statuten in te kunnen stemmen. Hiervoor heeft op 23 juni 2022 (digitaal) een nieuwe ALV 

plaatsgevonden. Tijdens deze ALV zijn de statuten nogmaals besproken en ingestemd. In de tweede 

ALV is de beleidsvisie 2023-2025, beleidsplan 2023 en de begroting 2023 besproken en ingestemd. Ook 

hebben we in de 3e ALV afscheid genomen van ons bestuurslid Anne van Lamoen en is Joshje de Goeij 

aangetreden als nieuw bestuurslid.  

 

Het presidium heeft in 2022 de Algemene Leden Vergaderingen voorgezeten en genotuleerd. Als 

bestuur zijn wij dankbaar voor hun inzet en bijdrage.  

 

Bestuur overleggen. 

Het Algemeen bestuur kwam in 2022 elf keer bij elkaar. De bestuursvergaderingen werden acht keer 

digitaal en drie keer fysiek georganiseerd. Naast de geplande overleggen hebben de bestuursleden ook 

onderling telefonisch en e-mail contact gehad.  

 

In 2022 heeft het bestuur twee beleidsdagen gehad: 

- Donderdag 1 september 2022 

- Donderdag 8 december 2022 

Tijdens deze beleidsdagen werd gewerkt aan de onderlinge samenwerking, prioritering en 

beleidsvorming. Dit werd gedaan in een training door Leonie van Heijningen namens Bureau van 

Invloed in september, met als doel prioriteiten te stellen met een klein bestuur. In december heeft het 

bestuur een training gehad van Care2communicate, waar kennismaken en samenwerken centraal 

stond. 

Samenwerking met partners in het veld. 

Dit jaar is er overleg geweest met diverse partners. Er is onder andere contact geweest met de 

volgende partijen: 

- VWS; wetstraject 

- CIBG; periodiek overleg (vaak moeten missen) 

- AZN; werkgroep BMH, document fundament bekwaamheid, traineeship, wetstraject,  

- NVZ; stroomversneller project ZMT! (Zorgprofessionals maken de toekomst), wetstraject 

- NFU; wetstraject 
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- (Vereniging) Hogescholen; wetstraject, gastlessen, campagne, BMH-anesthesie, EPA's, 

diplomeringen, Lectoraat Intensieve en Acute Zorg (LIAZ), audits Nederlands Vlaams 

Accreditatie Orgaan (NVAO), studieverenigingen.  

- NVSHV; hernieuwde kennismaking 

- NVSHA; wetstraject, specialisme spoedeisende geneeskunde 

- V&VN; ambulancezorg, Acute cluster, kennismaking lobbyist, poging tot landelijk bestuur, 

samenwerking op eRIC. 

- NVHVV; hernieuwde kennismaking 

- Tuchtrechter Zwolle; opname Wet BIG 

- TMI; podcast, symposium 

- Dr2 (Nu Publyon); lobby 

- GGD Haaglanden en andere RAV's; stand van zaken BMHs regio/best practice 

- Verschillende ziekenhuizen over stand van zaken/best practice 

- Woman inc; omgang met inclusiviteit en vijandigheid van omgeving  

- Doczero; e-learnings, samenwerking rond scholing 

- Excellus; symposium, herintrederstoets 

- OK visie; regelmatig contact media 

- Venticare; regelmatig contact magazine en symposia 

- FZO Brabant; werkconferentie 

- Belastingdienst; BTW-plicht 

- Avans+; oplossing BMHs die niet in de Wet BIG mogen 

- FMS; wetstraject 

- Berenschot;  

- ICEM (International Conference on Emergency Medicine); deelname congress 2023 

Verder zijn er overleggen geweest met partijen rondom BMH op de IC, rondom EPA's o.a. op de MIC. 

Tot slot is er gesproken op het EUSEN-congres en het Nationale Spoedzorgcongres.  

De verenging draait niet zonder commissies en werkgroepen. In het hoofdstuk ‘Inzage commissies en 

werkgroepen’ is beschreven welke activiteiten zij in 2022 hebben uitgevoerd. Eerst volgt het financiële 

inzicht.   
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Financiële inzicht 
In het eerste kwartaal van 2022 vond wisseling van de penning-wacht plaats. Stefan van Gorsel nam 

afscheid en Nina Verrips nam het stokje op 1 maart 2022 over. De wisseling van wacht is, in de 

jaarrekening 2022, terug te zien bij de kortlopende schulden die in het 1e kwartaal zijn afbetaald. Nina 

heeft zich met behulp van Wouter Lasut en René van der Aa inmiddels volledig ingewerkt in de 

financiën. 

 

Doelstellingen 2022: 

1. Incasseren contributiegelden 

2. Aanvraag subsidie VWS 

 

1.Incasseren contributieleden 

De contributiefactuur 2022 is 15 april 2022, via het boekhoudkundig systeem Reeleezee, naar de leden 

verstuurd. Helaas heeft de penningmeester diverse e-mails ontvangen van leden die geen 

contributiefactuur 2022 hadden ontvangen. Aan al deze leden is de contributiefactuur 2022 alsnog via 

persoonlijke e-mail gestuurd. Daarnaast heeft de penningmeester in Reeleezee ter controle alle e-

mailadressen gecheckt. Dit heeft veel tijd van de bestuursleden gevraagd. We hopen hiermee dat alle 

leden in 2023 hun contributiefactuur 2023 via Reeleezee ontvangen en het bestuursleden tijd 

bespaart.      

In 2022 zijn tien algemeen leden, wegens het niet nakomen van de betalingsverplichting van 

de contributie, geroyeerd. Het merendeel van de leden betaalt via automatische incasso en een klein 

aantal via iDeal-betaling. Tijdens de e-mail check in Reeleezee is de penningmeester erachter gekomen 

dat niet van elk lid het rekeningnummer bekend is bij de vereniging. Deze leden zijn gemaild. De 

respons is helaas laag. De penningmeester houdt dit voor 2023 nauwlettend in de gaten. 

 

2.Aanvraag subsidie VWS 

In de eerste twee kwartalen van 2022 ontving de NVBMH het laatste financiële deel van de subsidie 

HAN. Dit maakte dat het bestuur een subsidie aanvraag bij VWS heeft gedaan. Helaas is deze aanvraag 

afgewezen, omdat de doorontwikkeling van kwaliteitsregisters van beroepsverenigingen niet wordt 

gesubsidieerd. Zo berichtte mw. Kroon, directeur Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt 

ons op 24 november 2022. De aangehaalde subsidiebelofte (‘Bevindingen verkenning 

toekomstbestendigheid Wet BIG’van 29 april 2022) waarop onze aanvraag gebaseerd is geldt enkel 

voor het opzetten van een kwaliteitsregister. (Kenmerk brief: 3472510-1040177-MEVA) 
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De NVBMH is niet in het bezit van effecten of aandelen. De spaartegoeden staan geheel op een vrij 

opneembare rekening. Het spaartegoed is in het verslagjaar verdeeld over één bank, de ING.  

 

In de jaarrekening 2022 (bijlage 4) worden de financiële stromen van de NVBMH 2022 zichtbaar. De 

globale conclusie is dat het boekjaar 2022 sloot met een positieve exploitatie van € 30.997,00 voor wat 

betreft de activiteiten. Dit is € 31.448,00 meer dan begroot. Het bestuur is voornemend: 

- Meer activiteiten te organiseren voor de leden. Hiervoor is de eigen inzet van de leden 

essentieel.  

- Een nauwsluitende begroting incl. onderbouwing te maken, aangezien de NVBMH een 

vereniging is zonder winstoogmerk.  

 

Kascontrole commissie  

De leden van de kascontrolecommissie, Bo Leensen en Hermieneke Stöfsel, hebben op 21 april 2022 

de financiële controle m.b.t. het boekjaar 2022 uitgevoerd (bijlage 4). Namens het bestuur heeft Nina 

Verrips (penningmeester) de vergadering geleid. 

 

Contact 

Contact met de penningmeester via e-mail: penningmeester@nvbmh.nl. Dit e-mailadres wordt 

beheerd door bestuurslid, Nina Verrips  
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Ledenadministratie 
 

Ontwikkelingen in het ledenbestand  

Bij de NVBMH vindt ledenadministratie online via de website plaats. De leden hebben de mogelijkheid 

om hun eigen persoonlijke gegevens te beheren. Daarnaast worden de gegevens door het bestuur 

verwerkt in het boekhoudkundig systeem Reeleezee.  

 

In onderstaande tabel het ledenverloop van 2022 

Type lid 31-12-2022 

Algemeen lid 175 

Buitengewoon lid 14 

Ere lid 3 

Student lid 63 

Totaal aantal in ledenbestand 343 

 

Het is niet inzichtelijk hoeveel leden de NVBMH had op 31-12-2021. Hierdoor is het ledenverloop van 

2022 niet inzichtelijk te maken. In het jaarverslag 2023 beoogt de NVBMH meer inzicht te geven. 

 

Actie bestuur december 2022: 

Het bestuur heeft met behulp van een ledenuitdraai via de website en controle in Reeleezee het 

ledenbestand ge-upgrade.  
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Inzage Commissies & Werkgroepen 
De NVBMH had in 2022 drie commissies te weten, communicatie, kwaliteit (commissie (her)registratie 

& accreditatie) en deskundigheidsbevordering (symposium). Daarnaast is beoogd per werksetting een 

werkgroep op te zetten. De ambulancezorg en de anesthesie hebben afgelopen jaar hun werkgroep 

opgezet. Voor de andere werksettingen is het niet gelukt om in 2022 een werkgroep op te zetten.  

 

Communicatie  

De commissie communicatie heeft zich in 2022 beziggehouden met het NTvBMH, de nieuwsbrief, de 

sociale media, redactie van Venticare Magazine en contact met de hogescholen, studenten en leden.  

 

Doelstelling(en)  

De doelstellingen vanuit de commissie communicatie in 2022: 

1. De Medisch Hulpverleners in Nederland structureel en zo volledig mogelijk informeren over 

de activiteiten van de NVBMH.  

2. Transparantie t.a.v. activiteiten van de NVBMH.  

3. Ledenbinding en –behoud 

4. De interactie tussen de Medisch hulpverleners in Nederland vergroten 

5. Het vergroten van de naamsbekendheid van de NVBMH 

 

Leden  

De Commissie Communicatie bestond bij aanvang in januari 2022 uit zes leden, zie bijlage 5. Ellen 

Schepens en Anne van Lamoen waren vanuit het bestuur aanspreekpunt.  

Overleggen en tijdsinvestering 

De Commissie Communicatie vergaderde tweemaal over het NTvBMH. We zijn dat digitaal blijven doen 

ondanks het wegvallen van de coronamaatregelen. Taken werden veelal vanuit huis verricht. De 

tijdinvesteringen waren geheel afhankelijk van de taken. Elk commissielid heeft aangegeven welke 

taken mogelijk waren binnen de beschikbare tijd. Tussentijds is hierop bijgeschakeld. Zeker wat betreft 

het NTvBMH lag er een piek voor de drukkers-deadline in oktober. Er is dit jaar goed nagedacht over 

het voortzetten van het NTvBMH. Het blad geeft de NVBMH veel zichtbaarheid en wordt daarom 

belangrijk gevonden voor de vereniging. Echter is ook dit jaar veel werk terecht gekomen bij 

bestuurslid, Ellen Schepens. Uit interesse maar ook uit nood. Voor komende jaren is het zaak om deze 

verdeling beter te maken zodat bestuurders meer tijd overhouden voor beleid en besturen.  
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Contact  

Contact met Commissie Communicatie verliep via een whatsappgroep. Voorzitter Ellen hield contact 

over de verdeelde onderwerpen.  

Het mailadres PR@nvbmh.nl is nog actief en staat door gekoppeld aan communicatie@nvbmh.nl, wat 

beheerd wordt door Ellen. 

Taken 

De taken van de commissie communicatie zijn onder te verdelen in zes categorieën/taken: 

o Website (via Wordpress) 

• In 2022 zijn er vijf nieuwsberichten geplaatst op nvbmh.nl  

• De vindbaarheid van documenten is achteruitgegaan en verschillende verwijzingen 

zijn niet meer actief. De oorzaak hiervan is een verouderd script voor onze website. 

Dit komt de gebruiksvriendelijkheid van de website niet ten goede Er is een plan 

gemaakt om dit compleet te vernieuwen in de nabije toekomst. 

o Nieuwsbrief (via MailChimp) 

• In 2022 zijn er tien nieuwsbrieven verstuurd. De frequentie van nieuwsbrieven is in 

2020 verhoogd op aanvraag van leden, omdat dit voor hen de voornaamste bron van 

informatie is.  

o Nederlands Tijdschrift voor Bachelor Medisch Hulpverleners (NTvBMH) 

• Sinds 2018 wordt jaarlijks één editie van het NTvBMH uitgebracht. Hiervoor is gekozen 

omdat het maken van het vakblad een forse tijdsinvestering vergt en dus niet 

frequenter kan plaatsvinden met de middelen en mensen die actief zijn binnen de 

NVBMH. Omdat wij actief zijn in de redactie van Venticare Magazine worden vele 

lezers (2000+) via die weg bekend gemaakt met ons beroep. Zelf behouden we graag 

onze identiteit met ons eigen vakblad. Het vakblad wordt zo geschreven dat het een 

jaar lang interessant blijft om te lezen.  

• De redactieraad bestaat uit vier medisch hulpverleners en een bestuurslid. Zij hebben 

onderwerpen verzameld en hierin een selectie gemaakt van relevante 

(wetenschappelijke) artikelen. Deze artikelen waren veelal geschreven door Medisch 

Hulpverleners zelf. We werken sinds de start met vormgeving van Roos Story waarover 

wij erg tevreden zijn.  

• Een aantal sponsoren heeft bijgedragen aan de kosten van het vakblad. Hiermee 

werden de kosten voor het drukken en een deel van de verzendkosten gedekt. Het 

overige deel is betaald door de NVBMH. De combinatie met een sponsordeal voor het 

mailto:PR@nvbmh.nl
mailto:communicatie@nvbmh.nl


  
 

 

 

13 
 

symposium blijkt de laatste jaren lucratief te zijn. Sponsoren kunnen in het pakket voor 

het symposium kiezen voor een advertentie in het NTvBMH. 

• Het tijdschrift is online gepubliceerd op NVMBH.nl. Daarnaast zijn van deze 5e editie 

500 exemplaren gedrukt en verspreid. Op het symposium van 3 november 2022 zijn 

de eerste exemplaren uitgedeeld. De overige leden hebben een tijdschrift ontvangen 

per post. Wij zullen gedurende 2023 het blad blijven verspreiden via social media.  

• Zitting in de redactie van het Venticare Magazine met 2 leden. Het is 

benoemenswaardig dat deze twee leden al sinds het bestaan van deze samenwerking 

onderdeel zijn van deze redactie. Joshje de Goeij en Rianne Hoogendijk- Buddingh 

vervullen deze taak met verve.  

o Social Media 

De doelstelling is naamsbekendheid en informatievoorziening. Dit beoogt de commissie door 

het aantal volgers te vergroten. 

 

 

 

 

 

 

Het doel was om minimaal eens per week eigen content delen op alle kanalen. En om dagelijks 

een post te plaatsen op Facebook, LinkedIn en Twitter. Eind 2022 is besloten om facebook 

enkel nog te gebruiken voor eigen nieuws. Dat is ook terug te zien in de groei van het aantal 

volgers. Facebook wordt steeds minder gebruikt door onze doelgroep. Hierdoor is besloten om 

minder tijd te besteden aan Facebook. Wij hebben dagelijks content gedeeld waarvan 

regelmatig eigen content. Er was niet wekelijks nieuws vanuit onze eigen vereniging.  

• Op facebook, LinkedIn, twitter en Instagram zijn dagelijks nieuwsberichten verspreid. 

Hierin is sinds eind 2019 een goed ritme gevonden waarbij commissielid Joshje en 

bestuurslid Ellen een document bijhouden met passende posts. Sinds eind 2022 zijn 

Toby Derks en Sascha Tijssen aangesloten bij deze groep.  

o PR op scholen en congressen 

• In 2022 is een aantal fysieke lessen verzorgd op de Hogescholen in Utrecht, Rotterdam 

en Nijmegen. Dit werd goed ontvangen. Er is gesproken op de diploma-uitreiking in 

Nijmegen en Utrecht. Voor de diplomering Rotterdam is helaas geen uitnodiging 

ontvangen. 

 2019 2020 2021 2022 

Twitter 645 695 740 763 

Facebook 675 769 855 862 

Instagram 371 560 720 813 

LinkedIn 525 1316 1761 2249 
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• Er is geen gezamenlijk overleg geweest met de studenten van de verschillende 

hogescholen. De studenten hebben niet is gereageerd op diverse verzoek tot overleg. 

Wel is tussendoor contact geweest met de besturen en de OC van de HU.   

 

o PR met promotiemateriaal  

Ter promotie van de NVBMH zijn verschillende promotiematerialen ingezet. Zo is in 2022: 

• Het NTvBMH één keer gedrukt met 500 oplages.  

• In samenwerking met de symposiumcommissie het NVBMH-logo bedrukt op 

stuwbanden, welke uit te delen zijn bij diplomering of andere feestelijkheden. 

• Canvas tasjes van symposiumcommissie uitgedeeld bij symposium aan deelnemers.  

 

Deskundigheidsbevordering (Symposium)  

Doelstelling(en) 

Het doel van de symposium commissie is om een leerzame dag te organiseren en qua kosten 

uiteindelijk quitte te draaien. 

 

Leden 

De Symposium commissie bestond in 2022 uit vijf leden, zie bijlage 5. Het bestuurlijke aanspreekpunt 

was Anne van Lamoen. Rond de zomerperiode heeft Anne haar taak overdragen aan Nina Verrips.  

 

Overleggen en tijdsinvestering 

Onduidelijk.  

 

Contact  

Via het e-mail aders symposium@nvbmh.nl is de symposiumcommissie te benaderen.  

 

Taken 

o Opstelling begroting (zie bijlage 6) 

• Incl. sponsorplan. 

• Incl. eenmalige investering deelnemersregistratie. Door de deelnemersregistratie in 

eigen beheer te nemen is de verwachting dat de jaarlijkse kosten hiervan 

geminimaliseerd worden en de commissie direct zicht heeft op de inschrijvingen en 

mogelijkheid heeft nieuwsbrieven te sturen zonder tussenpartij.  

mailto:symposium@nvbmh.nl
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o Organiseren webinars  

In 2022 was het voornemen om o.a.  een cardiologie webinar te organiseren, maar vanwege 

de hoge werkdruk vanuit de symposium commissie is dit niet doorgezet. Wel zijn er 

gesprekken geweest met een E-learning leverancier die met de NVBMH een samenwerking 

aan wil gaan, in 2023 hopen wij dit te realiseren. 

 

Het NVBMH-symposium in cijfers: 

 2019 2021 2022 

Deelnemers: 66 (wv 7 extern) 106 (wv 22 extern) 116 (wv 26 extern) 

Begroting: €4500 €12.200 16.500 

 

 

Kwaliteit (commissie (her)registratie & commissie accreditatie) 

Doelstelling(en)  

Ook in 2022 heeft er een ontwikkeling plaatsgevonden in het Kwaliteitsregister NVBMH. De 

uitvoerende taken binnen het kwaliteitsregister zijn in 2022 verder uitgekristalliseerd.  

  
Leden 

Er zijn twee coördinatoren en in totaal vijf beoordelaren. De twee coördinatoren hebben ieder een 

eigen taak in de uitvoering binnen het Kwaliteitsregister NVBMH. 

Sopie Kreumer coördineert de accreditatie aanvragen van de aanbieders van scholing. Deze aanvragen 

worden beoordeeld door Imke Meijer en Jan Koghee. 

Arjen Venema coördineert de (her)registratie aanvragen van de Medisch Hulpverleners. Deze 

aanvragen worden beoordeeld door Mariëlle van de Bree, Ferdi Tabak en Rick van de Sande. 

 

Overleggen en tijdsinvestering 

De commissie kwaliteit is tweemaal bij elkaar gekomen, waar van éénmaal fysiek. Voor tussentijds 

overleg werd gebruik gemaakt van een whats-app-groep. De coördinatoren hebben overleg met elkaar 

en met het bestuur wanneer dat nodig is. De commissieleden besteden een wisselend aantal uren aan 

de commissie, variërend van 10 tot 60 uur per jaar.  

 

Contact 



  
 

 

 

16 
 

(Aspirant)Professionals kunnen bij vragen over het kwaliteitsregister contact opnemen via 

register@nvbmh.nl.  

Scholingsaanbieders doen dat via accreditatie@nvbmh.nl.  

 

Taken 

o Scholingen accrediteren  

• Van 1 januari 2022 t/m 31 december 2022 zijn er 199 scholingen geaccrediteerd door 

de NVBMH. Dit is een stijging van 70% ten opzichte van 2021. 

o Doorvoeren verbeteringen 

• Format gemaakt voor de ‘’verklaring werkzaamheden’’. In deze verklaring kan een 

Medisch Hulpverlener aantonen dat aan de norm van 16 uur voor het uitoefenen van 

het beroep voldaan om te kunnen herregistreren.   

o Ontwikkeling herintrederscursus in samenwerking met de Excellus Academie. 

Deze tweedaagse cursus maakt het iedere Medisch Hulpverlener weer mogelijk om 

geregistreerd te worden in het Kwaliteitsregister bij onvoldoende punten of een verlopen 

registratieperiode. De kosten hiervan zijn € 549,00 euro (vrij van btw) en de cursus wordt naar 

verwachting in september 2023 voor het eerst aangeboden 

o Visitaties instellingsaccreditatie 

Vijf organisaties hebben instellingsaccreditatie afgesloten bij de NVBMH. Hierop hoort visitatie 

plaats te vinden. Dat is vanwege een gebrek aan tijd en mensen niet gebeurd in 2022. Het 

streven is om in 2023 enkele organisaties te visiteren.  

 

Aantal leden in kwaliteitsregister op 31-12-2022 218  

Eerste registratie 37  

Herregistratie 17  

Doorhalingen 21 Niet tijdig een verzoek tot 

herregistratie ingediend.  

 

  

mailto:register@nvbmh.nl
mailto:accreditatie@nvbmh.nl
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Bijlage 1 ‘1e ALV notulen’ 
 

NOTULEN 
 
NOTULEN EERSTE VERGADERING 
van de algemene ledenvergadering van de vereniging met volledige rechtsbevoegdheid: 
NEDERLANDSE VERENIGING VOOR BACHELOR MEDISCH HULPVERLENERS (NVBMH), statutair 
gevestigd te gemeente Utrecht, kantoorhoudende te 3528 BL Utrecht, Mercatorlaan 1200, 6de etage, 
welke vereniging is ingeschreven in het handelsregister onder nummer 62539078, hierna te noemen 
"de vereniging", gehouden te Utrecht op 2 juni 2022. 
 
================================================================================= 
 
Aanwezig zijn 19 leden van het totaal aantal stemgerechtigde leden van de vereniging dat 182 
bedraagt, alsmede drie van de drie (3) bestuursleden, waaronder mevrouw Schepens, voorzitter van 
de vereniging, en mevrouw Nina Verrips, penningmeester van de vereniging. 
 
Mevrouw Schepens opent de vergadering en stelt voor de heer Thom van der Heijden als technisch 
voorzitter van de vergadering en mevrouw Imke Meijer als notulist. Zij constateert dat alle stemmen 
voor het voorstel zijn uitgebracht, zodat het voorstel omtrent deze aanwijzingen is aangenomen. 
 
Vervolgens constateert zij dat: 
- door het bestuur op 11 mei 2022 een bericht is gezonden naar alle leden als oproep voor deze 

vergadering, dat aldus de oproep heeft plaatsgevonden met inachtneming van ten minste 
eenentwintig (21) dagen voor de vergadering; 

 
- dat bij de oproep een concept van de voorgestelde statuten en de agenda van deze vergadering 

is meegezonden en bekend is gemaakt de plaats, datum en tijd van de vergadering, zodat aan de 
het vereiste dat ten minste veertien (14) dagen voor de vergadering het voorstel aan de leden is 
toegezonden en hiermee is voldaan aan de in de statuten gestelde oproepingsvereisten; 

 
- de vergadering plaatsvindt in de plaats als bij de oproeping is bepaald; 
 
- dat ter vergadering 19 van het totaal aantal leden van de vereniging dat 281 leden bedraagt 

aanwezig en/of vertegenwoordigd is, zodat: 
 O minder dan twee/derde (2/3e) van het totaal aantal leden van de vereniging aanwezig is 

op deze vergadering, zodat op basis van de statuten ter vergadering géén rechtsgeldige 
besluiten kunnen worden genomen omtrent het wijzigen van de statuten.  

  Een nieuwe vergadering dient te worden uitgeschreven en gehouden conform de vereisten 
van de (huidige) statuten. Aldus zal worden opgeroepen voor een vergadering die wordt 
gehouden tussen veertien (14) en achtentwintig (28) dagen na heden (artikel 32 lid 4 van de 
statuten). 
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De voorzitter deelt de vergadering mede dat:  
O een nieuwe oproeping zal plaatsvinden volgens de bepalingen van de huidige statuten, welke 

vergadering tussen veertien (14) en achtentwintig (28) dagen na heden zal plaatsvinden, aldus 
tussen 16 juni 2022 en 30 juni 2022.  

 De voorzitter deelt mede dat er besloten is de nieuwe ALV op 23 juni 2022 plaats te laten 
vinden.  

 
Een exemplaar van deze notulen zal aan het bestuur van de vereniging ter hand worden gesteld, 
opdat het bestuur van de besluitvorming aantekening kan maken. Tevens zal een exemplaar van 
deze notulen worden gezonden naar voormeld notariskantoor. 
 
Opmerking vooraf: 
 Dit betrof een online ALV. Gedurende de ALV zijn er leden aangesloten en weggegaan van de 

vergadering. Hierdoor verschilt het aantal stemmende leden per stemronde. Wel is 
gewaarborgd dat enkel stemgerechtigde leden een stem uitbrachten.  

  



  
 

 

 

19 
 

 
1. Opening en vaststelling agenda 

Opening door Thom van der Heijden. 
Er zijn geen vragen/opmerkingen over de agenda van de ALV van vandaag, 2 juni 2022. 

- De agenda van de ALV van 2 juni 2022 is vastgesteld.  
 

2. Vaststellen notulen 2 november 2022 
Op 4 november 2022 is de halfjaarlijkse ALV gehouden. De notulen van deze ALV zijn per mail 
verstuurd. Paginagewijs worden de notulen doorgenomen. Er zijn geen vragen/opmerkingen 
over de notulen van november 2022.  

- De notulen van de halfjaarlijkse ALV op 2 november 2022 zijn vastgesteld.  
 

3. Mededelingen 
Ellen Schepens, voorzitter:  

- Handreiking Kindermishandeling en Huiselijk geweld: Er is hard gewerkt aan de 
Handreiking Kindermishandeling en Huiselijk Geweld. Vandaag zou de handreiking 
voorgelegd worden aan de ALV. Dit is echter uitgesteld naar de volgende ALV, omdat 
het advies van Veilig Thuis en de vertrouwensartsen niet op tijd binnen is gekomen. 
Zodra dit binnen is, kan de handreiking afgerond en ingestemd worden. 

- De halfjaarlijkse ALV van december zal niet meer gekoppeld worden aan het 
symposium, zeer waarschijnlijk wordt deze ook digitaal. 

- Er is één machtiging ingediend.  
 

Anne van Lamoen, algemeen bestuurslid:  
- Door privéomstandigheden doet Anne de afgelopen maanden en komende tijd wat 

meer afstand van het bestuur. Hierbij dus een dringende oproep om je aan te 
melden voor het bestuur, er kunnen extra handen gebruikt worden.   

 
4. Jaarrekening 

Per mail is de jaarrekening toegestuurd. Nina Verrips, penningmeester der NVBMH, geeft 
nadere toelichting over de jaarrekening. Paginagewijs wordt de jaarrekening doorgenomen.  

- Pagina 1 t/m 4: titelblad, inhoudsopgave, tekst.  
- Pagina 5, resultatentabel: In de resultatentabel wordt de winst- en verliesrekening 

kort en bondig weergegeven. Conclusie resultatentabel: in 2021 heeft de NVBMH 
een positief resultaat van €10.000,- behaald ten opzichte van een negatief resultaat 
van €5000,- in 2020.  

- Pagina 6, resultaatanalyse: door verschillende hogere opbrengsten, lagere algemene 
kosten en hogere kosten voor activiteiten, is het resultaat van boekjaar 2021 met 
€15.434,- toegenomen ten opzichte van 2020.  

- Pagina 7, financiële positie: Dit is een momentopname van 31-12-2021. De totale 
activa zijn €71.000,- wat €21.000,- meer is ten opzichte van 2020. De totale passiva 
zijn €71.000,- wat €21.000,- meer is ten opzichte van 2020. Door de tussentijdse 
overdracht van penningen heeft de NVBMH enkele kortlopende schulden gekregen 
in de vorm van te laat betaalde facturen, inmiddels zijn er geen openstaande 
facturen meer.  

- Pagina 8, analyse financiële positie: Dit is de analyse van de vorige pagina. Het 
10.000,- verschil ten opzichte van 2020 komt door de opbrengsten van het 
symposium.  

- Pagina 9, de jaarrekening: Dit is een uitgebreid overzicht financiële situatie afgelopen 
boekjaar.  
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- Pagina 10, activa: De activa verder uitgewerkt.  
- Pagina 11, passiva: De passiva verder uitgewerkt.  
- Pagina 12, de staat van baten en lasten: Dit is een overzicht van de inkomsten en 

uitgaven. Op pagina 20 wordt hier dieper op ingegaan.  
- Pagina 13, kasstroom: Dit zijn de feitelijke geldstromen in organisatie (opbrengsten 

en uitgaven). Het laat zien waar geld is heen gegaan en hoe geld is binnen gekomen.  
- Pagina 14 t/m 16: Tekstuele uitleg.  
- Pagina 17 t/m 19, toelichting balans: Gedetailleerde uitwerking van de balans op 

pagina 7.  
- Pagina 20 t/m 22 toelichting baten en lasten: Gedetailleerde uitwerking van de staat 

van baten en lasten van pagina 12.  
- Pagina 23 en 24: Tekst.  

 
Gezien de afwezigheid van de kascontrolecommissie bij de ALV wordt de toelichting op de 
brief van de kascontrolecommissie gedaan door Ellen Schepens, voorzitter der NVBMH.  

- De kascontrolecommissie heeft de jaarrekening gecontroleerd en geeft het advies de 
kascommissie en penningmeester decharge te verlenen voor deze jaarrekening.  

- Met 17 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 1 blanco stem is de jaarrekening 2021 
ingestemd.  

 
5. Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie bestaat momenteel uit Bo en Thomas. Statutair is vastgelegd dat 
elk kascommissie lid 2 jaar in de commissie blijft en hierna wisselt. Thomas heeft 2 jaar in de 
kascommissie gezeten, Bo blijft nog 1 jaar. Er is dus een nieuw kascommissielid nodig.  

- Hermieneke Stöfsel biedt zich aan als nieuw lid van de kascontrolecommissie.  
- Er wordt anoniem gestemd via online stemplatform MentiMeter. Met 16 stemmen 

voor, 0 stemmen tegen en 0 blanco stemmen wordt Hermieneke Stöfsel 
aangenomen als nieuw lid van de kascontrolecommissie.  

 
6. Statuten 

Wederom staan de statuten op de agenda. Er moet één zin gewijzigd worden om er zeker 
van te zijn dat wij als beroepsgroep opgenomen worden in de toekomstige CAO’s. Gezien de 
volledige statuten tijdens de vorige ALV paginagewijs zijn doorgenomen, kiest het bestuur nu 
ervoor alleen deze enkele zin in te stemmen.  

- Met 17 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 blanco stemmen zijn de nieuwe 
statuten ingestemd.  

 
7. Nieuwe naamgeving ‘Medisch Hulpverlener Acute Zorg’ 

De BMH wordt opgenomen in de wet BIG. Voorwaarde hiervoor is dat de naam van de 
opleiding gewijzigd wordt. Via de sociale mediakanalen en brainstormsessies heeft de 
NVBMH meerdere namen voor de BMH ter keuze gesteld. Als favoriet is “Medisch 
Hulpverlener Acute Zorg” naar voren gekomen. De nieuwe naam is pas officieel wanneer het 
wetsvoorstel wordt ingediend bij het Ministerie van VWS. Voor die tijd kijken de juristen van 
VWS naar de nieuwe naamgeving. De woorden “Acute Zorg” staan nog ter discussie, de 
juristen gaan deze term leggen langs andere termen binnen de acute zorg om te toetsen of 
dit een correct gekozen term is. Tot nu toe lijkt dit een goede kans van slagen te hebben.  

- Met 16 stemmen voor, 1 stem tegen en 0 blanco stemmen is “Medisch Hulpverlener 
Acute Zorg” ingestemd als voorstel voor de nieuwe naam voor de Bachelor Medisch 
Hulpverlener.  
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8. De toekomst van het curriculum BMH 
Niet alleen de naam, maar ook het curriculum van de NVBMH moet op de schop als 
voorwaarde voor het opnemen van de Medisch Hulpverlener in het BIG-register. Peter-Hans 
Vierhoven, opleidingscoördinator van de BMH aan de Hogeschool Arnhem en Nijmegen gaat 
hierover in gesprek met Ellen Schepens, voorzitter NVBMH.  

- Peter-Hans: Het onderwijs is altijd in ontwikkeling. Het wetstraject heeft hieraan 
bijgedragen, er zijn verbeterpunten naar voren gekomen. Het ministerie wil dat de 
opleiding zo goed mogelijk aansluit bij de praktijk. Het uiteindelijke doel is het 
opleiden van een flexibel inzetbare professional in de acute zorg. De hogescholen 
hebben samengezeten om een plan van aanpak te maken. Een aantal onderdelen 
waaraan gewerkt wordt zijn de volgende: 

o Meer praktijkuren realiseren: dit is een eis van het ministerie. Stageplaatsen 
zijn nu al een groot probleem. De hogescholen willen dit opvangen met 
simulatieonderwijs. Er is veel evidence over de waarde van 
simulatieonderwijs. 

o Minder denken in domeinen: het doel is om de studenten langer dan nu 
gezamenlijk breed op te leiden, zodat de domeinen minder afgebakend 
worden. De eindstage zou niet in de weg moeten staan van de wens om in 
een andere differentiatie te solliciteren.  
 

- Vraag vanuit leden: Betekent dit dat er meer afdelingen in zicht komen om stage te 
lopen? 

o Peter-Hans: Jazeker, bijvoorbeeld de IC, AOA en de HAP. Er wordt niks 
uitgesloten wat binnen de acute zorg valt. Zeker voor de laagcomplexe 
stages kan dit een oplossing bieden, maar niet altijd voor de hoogcomplexe 
stage. Bij de HAP kan het bijvoorbeeld van toegevoegde waarde zijn om als 
BMH’er mee te rijden met de visites en in te schatten of een patiënt 
ingestuurd moet worden naar de SEH of niet. Er zijn hier veel raakvlakken 
met de SEH en de ambulance. Het zou een goede basis bieden voor de 
hoogcomplexe stage. De HAP zal nooit een uitstroomrichting worden van de 
BMH, maar kan een tussenstap zijn. Zeker met oog op de 
doorstroommogelijkheid tot PA. Wel moeten de hogescholen selectief zijn in 
het uitkiezen van huisartsenposten waar BMH’ers stage zouden lopen, 
omdat er veel verschil in huisartsenposten wordt bemerkt door de BMH’ers 
in het werkveld.  

 
- Ellen: Als je het curriculum breder maakt, ben je dan aan het einde wel echt klaar? Of 

weet je dan net te weinig van een specialisatie af om daar te werken? Zeker met oog 
op de wens om het traineeship af te schaffen. En blijft de kwaliteit van deze BMH’ers 
gelijk aan de BMH’ers die eerder zijn afgestudeerd? 

o Peter-Hans: Ik denk dat de BMH zonder inwerktraject nooit haalbaar is. Bijna 
alle HBO opleidingen hebben een inwerktraject, de BMH is hierin zeker niet 
uniek. Het is een intensieve opleiding van maar 4 jaar, je zou dit kunnen 
verlengen naar 6 jaar, maar daar gaan we het doel van de BMH voorbij: in 
korte tijd flexibele professionals opleiden die in de acute zorg kunnen 
werken. Dit gaan we niet doen, het werkveld zal hierin moeten schikken.  
De kwaliteit van de BMH’ers zal gelijk blijven, dat waarborgt de opleiding. Het 
zou kunnen dat de nieuwe BMH’ers wel bredere kennis hebben over meer 
onderwerpen.  
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- Vraag vanuit de leden: Het simulatieonderwijs in Rotterdam is van zeer hoge 
kwaliteit, hoe gaat dat op de andere hogescholen? En neem je daarvoor speciale 
docenten aan? 

o Peter-Hans: Rotterdam heeft prachtig simulatieonderwijs, uitgebreider dan 
de Hogeschool Arnhem en Nijmegen. Er wordt goed nagedacht over hoe 
simulatieonderwijs ingezet wordt. Het is geen vervanging voor stages maar 
wel een toevoeging. Sinds de toename van digitaal onderwijs door COVID-19 
is er een draai gekomen in het enthousiasme over simulatieonderwijs. 
Simulatieonderwijs is een specialistisch gebied, idealiter neem je hiervoor 
fulltimers aan. Dit is echter niet haalbaar dus de hogescholen hopen te 
werken met BMH’ers die gastlessen kunnen geven.  

 
- Vraag vanuit de leden: Het tekort aan vlieguren is een heikel punt. Wordt er gekeken 

naar het maken van vlieguren op bijvoorbeeld de AOA in leerjaar 1 en 2?  
o Peter-Hans: Zeker. Ook de zorgambulance nemen we hierin als optie mee. 

Het is belangrijk om een opbouw te hebben naar de hoogcomplexe stage. 
 

- Vraag vanuit de leden: Terugkomend op de stage op de HAP. Is het niet lastig om aan 
de KPB’s  te komen op een HAP? Veel handelingen zal je hier niet kunnen uitvoeren 
waardoor je je stage niet haalt.  

o Peter-Hans: Dat klopt. We willen in de toekomst gaan werken met de EPA’s 
die wij kennen van de verpleegkundigen. Deze zijn minder afhankelijk van 
het aanbod of aantal patiënten. Door hiermee te werken, zijn wij ook beter 
te vergelijken met andere zorgprofessionals omdat we op dezelfde manier 
beoordeeld zijn.  

 
Mochten er vragen en opmerkingen zijn, zijn deze welkom bij Peter-Hans. Verder wil hij nog onder de 
aandacht brengen dat er weinig minoren zijn die aansluiten bij het curriculum van de BMH. De 
hogescholen zijn in een verkennende fase naar minoren die beter aansluiten. Ideeën hierover zijn 
welkom.  
 

9. Tekort aan bestuursleden, een pleidooi van Wouter Lasut 
De NVBMH kampt met een ernstig tekort aan bestuursleden. Momenteel wordt de 
vereniging bestuurd door drie bestuursleden. Dit is nadelig voor de vereniging en niet 
haalbaar voor de twee bestuursleden. Hierdoor kunnen veel belangrijke taken niet worden 
uitgevoerd.  
Wouter, bestuursondersteuner NVBMH, geeft een pleidooi met betrekking tot dit probleem: 

- Wouter: De NVBMH is begonnen met 5 leden, er zijn er nu 3 over waarvan 1 
bestuurslid wat afstand neemt van het bestuur. De afgelopen periode is geprobeerd 
nieuwe bestuursleden aan te trekken, zonder succes. Het bestuur moet zich 
momenteel de vraag stellen of het de belangen van de NVBMH nog wel kan 
behartigen en of het de doelen van de vereniging nog kan behalen. Het bestuur is 
naast het leiden van de vereniging ook cruciaal voor het voortbestaan van de 
vereniging. Vanaf de buitenkant lijkt het goed te gaan met de vereniging, omdat de 
drie bestuursleden keihard werken, maar ik heb van binnenuit gezien dat de 
bestuursleden op het randje zitten. Als het zo doorgaat, kunnen de bestuurstaken 
niet goed uitgevoerd worden en zal de vereniging hieronder leiden. Het verbaast mij 
dat, uit zo’n assertieve groep leden, niemand zich aandient om een bestuursfunctie 
te doen. In het ergste geval bestaat het bestuur straks nog maar uit één bestuurslid, 
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en dit bestuurslid heeft dan de mogelijkheid om de vereniging in dienst eentje op te 
zeggen. Meld je alsjeblieft aan als bestuurslid. Vele handen maken licht werk.  

 
Ellen Schepens, voorzitter: Ik wil hier een moment nemen om de actieve leden te benoemen. De 
vereniging drijft op actieve leden, wij zijn hier heel dankbaar voor. Het bestuur hoopt van harte dat 
er geïnteresseerden zijn die zich melden. Als dit niet lukt, dan wordt er een plan B gemaakt om de 
vereniging te kunnen continueren op een duurzamere manier voor de vereniging en haar 
bestuursleden. 
 

10. Commissies 
De commissies aan het woord over de huidige zaken in de commissies.  

- Joshje namens de commissie communicatie: De ontwikkeling van het tijdschrift gaat 
goed. Qua sociale media gaat het ook goed, dit is opgepakt samen met Ellen. Mocht 
je het leuk vinden om hierbij te helpen, laat het svp weten! 

- Arjen namens de commissie kwaliteit: Dit jaar zijn de eerste herregistraties in het 
kwaliteitsregister gedaan, dit gaat goed. Ook de accreditatie van scholingen verloopt 
soepel. 

- Klaas namens de symposiumcommissie: De commissie is druk bezig voor het 
symposium. Er zijn 2 nieuwe leden in de commissie bijgekomen wat erg fijn is. 
Binnenkort zal het nieuwe promotiemateriaal uitkomen.  

- Klaas Pytrik namens de commissie deskundigheidsbevordering: Er is geld vrijgemaakt 
voor extra technische attributen. Deze zijn vanavond gebruikt om de ALV soepel te 
laten verlopen, maar kunnen ook gebruikt worden voor het organiseren van 
webinars. Laat het vooral weten als je een leuke spreker weet voor een webinar. 
Mailen kan naar dkb@nvbmh.nl  

 
11. Rondvraag 

Geen vragen. 
 

12. Afsluiting 20:05 uur 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.  

 
Opgemaakt op 2 juni 2022  
Wordt vastgesteld op 23 juni 2022 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
Voorzitter: E.G.A. Schepens   Notulist: I Meijer 
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Bijlage 2 ‘2e ALV notulen’ 

NOTULEN 

NOTULEN TWEEDE VERGADERING 
van de algemene ledenvergadering van de vereniging met volledige rechtsbevoegdheid: 
NEDERLANDSE VERENIGING VOOR BACHELOR MEDISCH HULPVERLENERS (NVBMH), statutair 
gevestigd te gemeente Utrecht, kantoorhoudende te 3528 BL Utrecht, Mercatorlaan 1200, 6de etage, 
welke vereniging is ingeschreven in het handelsregister onder nummer 62539078, hierna te noemen 
"de vereniging", gehouden online via Microsoft Teams op 23 juni 2022. 
================================================================================= 
Aanwezig zijn 17 leden van het totaal aantal leden van de vereniging dat 281 bedraagt, alsmede drie 
van de drie (3) bestuursleden, waaronder mevrouw Schepens, voorzitter van de vereniging, en 
mevrouw Verrips , penningmeester van de vereniging. 
 
Mevrouw Schepens opent de vergadering en stelt voor zichzelf aan te wijzen als voorzitter van de 
vergadering en mevrouw Meijer als notulist. Zij constateert dat alle stemmen voor het voorstel zijn 
uitgebracht, zodat het voorstel omtrent deze aanwijzingen is aangenomen. 
 
Vervolgens constateert zij dat: 
- dat op 2 juni 2022 een vergadering is gehouden waarbij het onderwerp statutenwijziging voor 

het eerst is besproken, maar destijds geen rechtsgeldig besluit is genomen over de 
voorgenomen statutenwijziging, zodat op grond van de statuten vandaag een tweede 
vergadering wordt gehouden om alsnog tot een rechtsgeldig besluit tot statutenwijziging te 
kunnen komen; 

- door het bestuur op 2 juni 2022 een bericht is gezonden naar alle leden als oproep voor deze 
(tweede) vergadering; 

- dat deze vergadering wordt gehouden tussen veertien (14) en achtentwintig (28) dagen na de 
voormelde eerste vergadering en op de juiste wijze is opgeroepen, te weten door middel van 
een bericht aan alle leden, waarbij de leden hebben ontvangen een concept van de 
voorgestelde statuten en de agenda voor deze vergadering en bekend is gemaakt de plaats, 
datum en tijd van de vergadering, zodat is voldaan aan de in de statuten gestelde 
oproepingsvereisten; 

- de vergadering plaatsvindt in de plaats als bij de oproeping is bepaald; 
- dat ter vergadering 17 van het totaal aantal leden van de vereniging dat 281 leden bedraagt 

aanwezig en/of vertegenwoordigd is; 
 
De voorzitter stelt aan de orde: 
- het voorstel de statuten van de vereniging te wijzigen overeenkomstig de concept-akte 

opgesteld door Hoekstra en Partners Notarissen te Utrecht onder kenmerk 174918/AOU;  
- het voorstel iedere bestuurder van de vereniging, alsmede iedere medewerker van voornoemd 

notariskantoor, te machtigen de akte van statutenwijziging te doen passeren. 
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De voorzitter deelt mee dat de voorstellen zijn gedaan door het voltallige bestuur. 
 
De voorzitter stelt de vergadering dan ook voor de statuten van de vereniging integraal te wijzigen 
conform de voormelde concept-akte. 
 
De voorzitter constateert vervolgens: 
Dat 15 leden van de in totaal 17 aanwezige en/of vertegenwoordigde leden hun stem voor de 
voorstellen hebben uitgebracht, zodat: 
O meer dan twee/derde (2/3e) deel van de aanwezige/vertegenwoordigde leden voor het 

voorstel heeft gestemd, zodat op basis van de statuten een voldoende meerderheid voor het 
voorstel is behaald. De statuten zullen notarieel worden vastgelegd als voorbereid onder 
voornoemd kenmerk en worden verleden voor een notaris verbonden aan voornoemd 
notariskantoor.  

 
De voorzitter deelt de vergadering mede dat: 
O  de statuten zullen (gewijzigd) worden vastgesteld bij notariële akte te verlijden voor een notaris 

verbonden aan voormeld notariskantoor. Mevrouw Schepens zal contact opnemen met (het 
kantoor van) voormelde notaris voor het vaststellen van een datum waarop de akte wordt 
gepasseerd.  

 
Een exemplaar van deze notulen zal aan het bestuur van de vereniging ter hand worden gesteld, 
opdat het bestuur van de besluitvorming aantekening kan maken. Tevens zal een exemplaar van 
deze notulen worden gezonden naar voormeld notariskantoor. 
 
Aanwezigen:  
Totaal aanwezig: 17 
Waarvan bestuur: 3 
Waarvan niet-stemgerechtigd: 2 
Waarvan vertegenwoordigd middels machtiging: 1 
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1.      Opening en vaststelling agenda 
Opening door Ellen Schepens. 
Er zijn geen vragen/opmerkingen over de agenda van de ALV van vandaag, 23 juni 2022. 
-        De agenda van de ALV van 23 juni 2022 is vastgesteld.  
 
2.      Vaststellen notulen 2 juni 2022 
Op 2 juni 2022 is de halfjaarlijkse ALV gehouden. De notulen van deze ALV zijn per mail verstuurd. 
Paginagewijs worden de notulen doorgenomen. Er zijn geen vragen/opmerkingen over de notulen 
van 2 juni 2022  
-        De notulen van de halfjaarlijkse ALV op 2 juni 2022 zijn vastgesteld.  
 
3. Mededelingen 
Ellen Schepens, voorzitter:  

- Er is 1 machtiging ingediend.  
- Update wetstraject: De nieuwe naam (Medisch Hulpverlener Acute Zorg) die tijdens de 

vorige ALV is ingestemd, is voorgelegd aan de minister van VWS. Verder wordt er druk 
gewerkt aan het opstellen van een onderwijsprofiel. Het wetstraject duurt gemiddeld 2 jaar, 
omdat er allerlei aanpassingen nodig zijn in verschillende documenten en wetten. Het duurt 
lang voordat alle betrokken partijen dit hebben georganiseerd. De hoop is dat ons 
wetstraject binnen 1 jaar klaar is, omdat al vaker vergelijkbare trajecten zijn doorlopen. 6 juli 
2022 houdt de Tweede Kamer een debat over arbeidsmarktbeleid in de zorg. De brief van de 
minister van VWS over het voorstel om de BMH op te nemen in de Wet BIG staat op de 
agenda. Dit houdt niet in dat dit besproken wordt, maar de mogelijkheid is er voor Tweede 
Kamer leden om hier vragen over te stellen.  

o Het debat kan je volgen via tweedekamer.nl op 6 juli 2022 van 10:00-15:00 uur.  
o Vraag vanuit leden: Zijn wij afhankelijk van de medewerking van de hogescholen met 

betrekking tot het opgenomen worden in de Wet BIG? Ja dat zijn wij. Gelukkig is er 
veel medewerking vanuit de hogescholen omdat zij natuurlijk ook willen dat wij 
worden opgenomen in de Wet BIG. Er is discussie mogelijk over de eisen die het 
ministerie van VWS heeft gesteld aan de opleiding, omdat het ministerie niet de 
inhoud van een opleiding bepaalt.  

De NVBMH is gesloten in juli en augustus. In begin juli kunnen de leden een brief verwachten over de 
laatste stand van zaken met betrekking tot het wetstraject. 
 
4.      Statuten 
In de vorige ALV zijn de statuten ter instemming gesteld. Echter, het aantal vereiste leden om de 
statuten in te stemmen is niet gehaald. Hierom wordt vandaag deze nieuwe ALV gehouden, om de 
statuten in te stemmen. Ongeacht het aantal aanwezige leden wordt er vandaag over de statuten 
gestemd. Dit doen we middels online vergader platform Microsoft Teams.  
-        Met 15 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 blanco stemmen zijn de statuten ingestemd.  

5. Rondvraag 
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Geen rondvraag vanuit de leden. Ellen vraagt nogmaals om leden die deel zouden willen worden van 
het bestuur.  
 

6. Afsluiting 18:50 uur 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.  
De volgende agenda vindt plaats op 1 december, online.  
Opgemaakt op 23 juni 2022  
Wordt vastgesteld op 1 december 2022 
Voorzitter: E.G.A. Schepens   Notulist: I Meijer 
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Bijlage 3 ‘3e ALV notulen’  
 

NOTULEN 

Aanwezigen 
Algemeen leden: 27 (waarvan 3 bestuursleden) 
Student lid: 2 
Buitengewoon lid: 1 
Machtigingen: 2 
 
Kenmerk: Notulen Algemene Ledenvergadering 2022-03 
Locatie: Domus Medica, te Utrecht. 
Datum/ Tijd: Donderdag 1 december 2022, 19:00 uur – 19:43 uur 
 

Let op! Deze algemene ledenvergadering is gehouden via Microsoft Teams. Leden hebben de 
vergadering vroegtijdig kunnen verlaten of zijn later aangesloten. Hierdoor verschilt het 
aantal stemgerechtigde leden per stemronde. Iedere stemronde is het aantal 
stemgerechtigde leden opnieuw in kaart gebracht om een betrouwbare stemronde te 
waarborgen. 

 
1. Opening en vaststelling agenda 
Opening door Thom van der Heijden. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen over de agenda van de algemene ledenvergadering van vandaag, 
1 december 2022. 

- De agenda van de algemene ledenvergadering van 1 december 2022 is hierbij vastgesteld. 
 
2. Vaststellen notulen 23 juni 2022 
De notulen van de halfjaarlijkse algemene ledenvergadering van 23 juni 2022 zijn per mail verzonden. 
Paginagewijs worden de notulen doorgenomen. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen over de notulen van 23 juni 2022. 

- De notulen van de algemene ledenvergadering van 23 juni 2022 zijn hierbij vastgesteld. 
 
3. Mededelingen 
Ellen Schepens, voorzitter: 

- Machtigingen: Er zijn twee machtigingen ingediend voor deze ALV. 
- Nieuwe bestuursleden: Er zouden deze ALV twee nieuwe bestuursleden zich kandidaat 

stellen. Eén van deze kandidaten heeft zich helaas teruggetrokken van het kandidaat stellen. 
- Update wetstraject Wet BIG: Er lopen gesprekken met het Ministerie van VWS over hoe de 

Wet BIG eruit gaat zien met de medisch hulpverlener erin. Er moeten onder andere 
documenten aangepast worden omtrent hoe bijvoorbeeld onze zelfstandigheid eruit gaat 
zien. Het Ministerie van VWS vindt het echter lastig hier keuzes in te maken omdat het 
onderzoek van het Maastricht UMC naar het toetreden van de medisch hulpverlener in de 
Wet BIG al enigszins verouderd is. De medisch hulpverlener heeft zich sindsdien bewezen en 
ontwikkeld. Middels notities, welke worden opgesteld door de hogescholen en de NVBMH, 
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wordt de huidige positie van de medisch hulpverlener duidelijk gemaakt. Momenteel worden 
er veel gesprekken gevoerd, maar er volgt nog een uitgebreid politiek proces waarin onder 
andere de Eerste en Tweede Kamer de aangepaste Wet BIG moeten instemmen. Er is goede 
hoop dat dit voor juni 2023 afgerond zal zijn. Momenteel staat de medisch hulpverlener in 
geen enkele wet benoemd, wat ertoe leidt dat er medisch hulpverleners moeilijk aan een 
baan komen. Dit hoeft echter geen probleem te zijn omdat deze overgangsfase waarin de 
medisch hulpverlener niet benoemd staat in een wet, is goed gekeurd door de inspectie 
Gezondheidszorg en Jeugd. Het Ministerie van VWS voelt de urgentie ook om ons wetstraject 
snel te doorlopen. Mocht je vragen hebben over het wetstraject, stel deze vooral via 
info@nvbmh.nl. Aan het einde van 2022 ontvangen de NVBMH-leden een brief met daarin 
de huidige stand van zaken omtrent het wetstraject. 

 
Nina Verrips, penningmeester: 
- Geen mededelingen. 
 
Anne van Lamoen, algemeen bestuurslid: 
- Geen mededelingen. 
 
4. Beleidsvisie 2023-2025 
Per mail is het document: “Beleidsvisie 2023-2025” verzonden. Iedere 3 jaar maakt het bestuur van 
de NVBMH een beleidsvisie op voor de daaropvolgende 3 jaren. De beleidsvisie geeft richting aan de 
ontwikkelingen die de vereniging voorstaat teneinde het beroep van de medisch hulpverlener verder 
te professionaliseren en de kwaliteit van elke individuele beroepsuitoefening te helpen bevorderen. 
De nieuwe beleidsvisie is passend bij de fase waarin de NVBMH zich momenteel bevindt. De visie 
kijkt voorbij de opname in de Wet BIG en omschrijft wat de vereniging kan doen en betekenen voor 
de medisch hulpverlener. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen over de beleidsvisie per mail kenbaar gemaakt. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen vanuit de aanwezige leden. 
 
Stemmen 

- Met 23 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 leden die zich onthouden van stemmen van 
het totaal aantal van 23 stemgerechtigden aanwezig in deze algemene ledenvergadering, is 
de beleidsvisie voor verenigingsjaren 2023-2025 ingestemd. 

 
5. Beleidsplan 2023 
Per mail is het document: “Beleidsplan 2023” verzonden. Jaarlijks maakt het bestuur van de NVBMH 
een beleidsplan waarin de missie, visie, ambities en organisatiestructuur voor het daaropvolgende 
verenigingsjaar worden toegelicht. Het beleidsplan vormt een aanvulling op de beleidsvisie. Het 
bestuur van de NVBMH heeft in het beleidsplan voor verenigingsjaar 2023 gericht op het 
bestaansrecht van de NVBMH en hoe dat bestaansrecht wordt vormgegeven. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen over het beleidsplan per mail kenbaar gemaakt. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen vanuit de aanwezige leden. 
 
Stemmen 

- Met 22 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 leden die zich onthouden van stemmen van 
het totaal aantal van 22 stemgerechtigden aanwezig in deze algemene ledenvergadering, is 
het beleidsplan voor verenigingsjaar 2023 ingestemd. 

 
 
 



  
 

 

 

30 
 

6. Begroting 2023 
Per mail is de begroting voor verenigingsjaar 2023 verzonden. Er zijn geen vragen of opmerkingen 
over de begroting per mail kenbaar gemaakt. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen vanuit de aanwezige leden. 
 
Toelichting Nina Verrips, penningmeester: 

- Subsidie: Het tweede deel van de subsidie vanuit de Hogeschool Arnhem en Nijmegen is nog 
niet ontvangen. De facturen hiervoor zijn verstuurd, de NVBMH hoopt dit bedrag nog voor 
het einde van 2022 te ontvangen. 

- Vergoeding commissieleden: De leden die in 2021 commissiewerk hebben gedaan, waren 
nog niet uitbetaald. Dit is in 2022 gedaan waardoor hier al geld aan uitgegeven is. 

- Vernieuwing website: De website is toe aan vernieuwing. Dit is een grote uitgave, begroot op 
€19.000,- op basis van een offerte. Er is gekozen om deze uitgave in één boekjaar te plaatsen 
en het niet te spreiden over meerdere boekjaren. Dit zodat we in de hierop volgende 
boekjaren deze investering kunnen terugwinnen. 

 
Stemmen 

- Met 24 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 leden die zich onthouden van stemmen van 
het totaal aantal van 24 stemgerechtigden aanwezig in deze algemene ledenvergadering, is 
de begroting voor verenigingsjaar 2023 ingestemd. 

 
7. Afscheid Anne van Lamoen 
Anne van Lamoen gaat helaas het NVBMH-bestuur verlaten. Ellen Schepens bedankt Anne voor haar 
intensieve inzet tijdens haar bestuursperiode. Anne blijft een trouw actief lid van de vereniging. 
Namens de gehele NVBMH willen we Anne bedanken voor haar inzet. 
 
8. Nieuw bestuurslid 
Joshje de Goeij stelt zich verkiesbaar als bestuurslid van de NVBMH. Het bestuur van de NVBMH is 
erg blij dat Joshje zich wil aansluiten. Omdat deze stemming een persoon betreft, wordt anoniem 
gestemd via online stemplatform Mentimeter. 
 
Stemmen 

- Met 25 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 leden die zich onthouden van stemmen van 
het totaal aantal van 25 stemgerechtigden aanwezig in deze algemene ledenvergadering, is 
Joshje de Goeij ingestemd als bestuurslid van de NVBMH. 

 
9. Afwegingskader Kindermishandeling en Huiselijk Geweld 
Per mail is het document: “Afwegingskader Kindermishandeling en Huiselijk Geweld” verzonden. Het 
afwegingskader biedt de medisch hulpverlener, aan de hand van vijf vragen, ondersteuning in het 
maken van de beslissing of het noodzakelijk is de vermoedens van kindermishandeling te melden bij 
Veilig Thuis. Iedere beroepsgroep is verplicht een afwegingskader te maken. De afgelopen jaren kon 
de medisch hulpverlener terugvallen op het afwegingskader van collega’s met vergelijkbare functies, 
maar nu heeft de medisch hulpverlener een eigen afwegingskader om te raadplegen. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen over het afwegingskader per mail kenbaar gemaakt. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen vanuit de aanwezige leden. 
 
Stemmen 

- Met 22 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 leden die zich onthouden van stemmen van 
het totaal aantal van 22 stemgerechtigden aanwezig in deze algemene ledenvergadering, is 
het afwegingskader kindermishandeling en huiselijk geweld ingestemd. 



  
 

 

 

31 
 

 
10. Nieuw Kader Traineeship Ambulancezorg 
Onlangs is er een nieuw kader opgezet voor het traineeship ambulancezorg. Echter, in de uitnodiging 
voor deze algemene ledenvergadering is niet het nieuwe kader traineeship ambulancezorg 
meegestuurd, maar het conceptdocument “Fundament voor bekwaamheid in de ambulancezorg”. 
Dit document gaat over hoe de Medisch Managers Ambulancezorg (MMA) de bekwaamheid van de 
ambulancezorg professional kunnen beoordelen en onderhouden. Het nieuwe kader traineeship 
ambulancezorg wordt zo snel mogelijk per mail verzonden. Hier mogen dan per mail vragen of 
opmerkingen over worden gesteld. 
 
11. Commissienieuws 

- Commissie Communicatie (Joshje): Vorige maand is het nieuwe tijdschrift uitgebracht, het is 
een mooi blad geworden. Verder is de commissie actief op de sociale media kanalen van de 
NVBMH en zijn er sinds kort twee nieuwe commissieleden aangesloten. 

- Commissie Symposium (Tim): Vorige maand is een prachtig symposium neergezet. De 
commissie is dringend opzoek naar nieuwe commissieleden omdat een aantal leden de 
commissie gaan verlaten. Mocht je interesse hebben, meld je aan via symposium@nvbmh.nl 

- Commissie Kwaliteit, Accreditatie (Sophie): Er worden veel scholingen geaccrediteerd voor A-
punten. Mocht je vragen hebben over de scholingen die jouw werkgever aanbiedt, mail 
gerust naar kwaliteit@nvbmh.nl 

- Commissie Kwaliteit, (her)registraties (Arjen): Er zijn veel herregistratietermijnen verlopen. 
Dit houdt in dat het kwaliteitsregisterdossier van de betreffende medisch hulpverlener 
opgeven wordt. Door deelname aan een twee daagse herintredingstoets kan de betreffende 
medisch hulpverlener zich opnieuw bekwaam noemen en toetreden tot het 
kwaliteitsregister. Deze herintrederstoets is ontwikkeld in samenwerking met Excellus 
Academie. Verder wordt binnenkort het reglement registraties en herregistraties herzien. Tot 
slot is herregistratie vanaf 1 januari 2023 enkel mogelijk via de NVBMH Verklaring 
Werkzaamheden Kwaliteitsregister. Dit document komt op de website. 

 
12. Rondvraag 

- Veronique: Bij wie kan ik zijn als wij vanuit de RAV informatie willen hebben? Mail naar 
info@nvbmh.nl. 

 
13. Afsluiting 19:43 uur 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 
 
Opgemaakt op 1 december 2022. 
Wordt vastgesteld op 1 juni 2023. 
Voorzitter: E.G.A. Schepens Notulist: I Meijer 
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Bijlage 4 ‘Jaarrekening 2022’ en ‘Verslag Kascontrole 
commissie 2022’ 
 
Deze documenten heeft u in de bijlage via e-mail ontvangen bij de uitnodiging van de ALV voor juni 
2023.   
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Bijlage 5 ‘Samenstelling van commissies en werkgroepen’. 
 

Bestuursleden  
E.G.A. Schepens November 2017 t/m heden 
W.J.J. Verrips November 2021 t/m heden 
A. van Lamoen November 2021 t/m (actief) maart 2022 

(ingeschreven tot december 2022) 
J. de Goeij December 2022 t/m heden 
  

Presidium  
I.Meijer November 2021 - juni 2023 
T. van der Heijden November 2021 - heden 
  

Commissieleden  
Communicatie  

J.R. de Goeij 1 november 2018 t/m december 2022 
R. Buddingh 1 januari 2017 t/m heden 
J.M. Trouwborst-Spaan 1 februari 2017 t/m heden 
M. Barten 1 april 2020 t/m heden 
H. Doornenbal 1 augustus 2021 t/m heden 
D. Breukel 1 april 2021 t/m heden  
  

Symposium  
J.J. Slingerland 1 maart 2020 – heden 
T. Schurink 1 maart 2020 – heden 
N.P. Marsman 1 maart 2020 – heden 
T. van der Heijden 1 maart 2022 – heden 
I.Kester 1 maart 2022 – heden  
  

Kwaliteitsregister  
A.S.C. Kreumer 2020 - heden 
A.J. Venema 2021- heden 
J. Koghee 2022 - heden 
R.A.J. van der Sande 2021 - heden 
F. Tabak 2018 - heden 

M.J.W.A. van de Bree 2021 - heden 
I.Meijer 2022 - 2023 
  
Kascontrolecommissie  
H. Stöfsel Juni 2022 t/m heden 
B. Leensen Juni 2021 t/m juni 2023 
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Bijlage 6 ‘Begroting symposium 2022’ 
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